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Ζαχαρίας Καψαλάκης                                   Μεσαρά  Μάρτης   2013 
Αιρετός ΑΠΥΣΠΕ  Κρήτης  
Email:  zkapsala@otenet.gr 

 

Αγαπητοί ΣυνάδελφοιΑγαπητοί ΣυνάδελφοιΑγαπητοί ΣυνάδελφοιΑγαπητοί Συνάδελφοι    
 

Θέµα νοµιµότητας σύστασης Περιφερειακών Συµβουλίων 
και Συµβουλίων Επιλογής ∆/ντών Σχολικών Μονάδων…    

    

ΗΗΗΗ    γυναίγυναίγυναίγυναίκακακακα    τουτουτουτου    Καίσαρα δεν πρέπειΚαίσαρα δεν πρέπειΚαίσαρα δεν πρέπειΚαίσαρα δεν πρέπει    µόνον να είναιµόνον να είναιµόνον να είναιµόνον να είναι    τίµιατίµιατίµιατίµια,,,,    
αλλά και νααλλά και νααλλά και νααλλά και να    φαίνεται τίµιαφαίνεται τίµιαφαίνεται τίµιαφαίνεται τίµια,,,,    ............        (Γάιος(Γάιος(Γάιος(Γάιος    ΙούλιοςΙούλιοςΙούλιοςΙούλιος    Καίσαρας)Καίσαρας)Καίσαρας)Καίσαρας)    

 

 Το γνωστό απόφθεγµα για τη γυναίκα του Καίσαρα, η οποία δεν 
αρκεί να είναι µόνο τίµια αλλά και να φαίνεται τίµια, ισχύει 
δυστυχώς για την εκπαίδευση  του σήµερα. Αιτία (η µια από τις 
αιτίες); Η σύσταση των Περιφερειακών Συµβουλίων και 
Συµβουλίων Επιλογής ∆/ντών Σχολικών Μονάδων της 
Περιφέρεια Κρήτης µπάζει από παντού, γεγονός του το είχαµε 
επισηµάνει εδώ και καιρό. 
 Εδώ και καιρό είχαµε επισηµάνει τον τρόπο σύστασης 
των Συµβουλίων στην Κρήτη, καθώς υπήρχε καραµπινάτη µη 
τήρηση της νοµοθεσίας στην επιλογή των προσώπων που τα 
στελέχωσαν. Έτσι, ενώ υπήρχαν αιτήσεις ∆ιευθυντών Σχολικών 
µονάδων για την κάλυψη των θέσεων (ως ορίζει η σχετική 
νοµοθεσία), προτιµήθηκαν συνάδελφοι που δεν είχαν 

διευθυντική εµπειρία.  
Ως αιρετός του ΑΠΥΣΠΕ Κρήτης και εκπροσωπώντας την ΕΝΩΤΙΚΗ ΚΙΝΗΣΗ 

ΕΚΠΑΙ∆ΕΥΤΙΚΩΝ Π.Ε. – ΕΛΕΥΘΕΡΑ ΨΗΦΟ∆ΕΛΤΙΑ, κατέθεσα στα µέσα του Φλεβάρη στο 
Περιφερειακό ∆ιευθυντή Εκπαίδευσης Κρήτης κ. Απόστολο Κλινάκη, το παρακάτω κείµενο: 

Η επιστολή 
«Όπως αναφέρετε στην απόφαση σας για τη συγκρότηση των Περιφερειακών Συµβουλίων, 

βρίσκονται σε ισχύ οι διατάξεις του Ν. 3848/10 (Άρθρο 47, παρ. 8 του Ν. 3848/10), ήτοι: 
«∆ύο εκπαιδευτικούς µε βαθµό Α΄ πρωτοβάθµιας εκπαίδευσης που υπηρετούν σε οργανική θέση 
στην περιφέρεια του οικείου Π.Υ.Σ.Π.Ε. και οι οποίοι επιλέγονται µε τους αναπληρωτές τους 
µεταξύ των δεκαπέντε που κατά την ηµεροµηνία συγκρότησης κατέχουν τη µεγαλύτερη 
πραγµατική διοικητική υπηρεσία σε θέσεις διευθυντή πρωτοβάθµιας εκπαίδευσης, 
προϊσταµένου γραφείου πρωτοβάθµιας εκπαίδευσης ή διευθυντή σχολικής µονάδας 
πρωτοβάθµιας εκπαίδευσης» (Άρθρο 47, παρ. 8 του Ν. 3848/10). 

Επιπλέον µέλη σύµφωνα µε το άρθρο 16 παρ. 8 του Ν.3848/2010, όπως αντικαταστάθηκε 
και συµπληρώθηκε από τις περ. β' και γ' της παρ. 16 του άρθρου 59 του Ν.3966/2011: 
β) Το τελευταίο εδάφιο της παραγράφου 8 του άρθρου 16 αντικαθίσταται ως εξής: «Τα µέλη των 
περιπτώσεων α΄ και β΄ του προηγούµενου εδαφίου ορίζονται µε τους αναπληρωτές τους µε 
απόφαση του περιφερειακού διευθυντή εκπαίδευσης.» 
γ) Στην παράγραφο 13 του άρθρου 16 προστίθεται τρίτο εδάφιο ως εξής: «Αν κατά την επιλογή 
των στελεχών των περιπτώσεων ια΄ έως και κβ΄ και κστ΄ έως και κη΄ της παραγράφου 2 του 
άρθρου 10, τα τακτικά και αναπληρωµατικά µέλη της περίπτωσης β΄ της παραγράφου 8 του 
άρθρου 16 και των περιπτώσεων β΄ των παραγράφων 2 και 3 του άρθρου έκτου του ν. 3839/2010 
(Α΄ 51), όπως αντικαθίστανται, αντίστοιχα, από τις παραγράφους 8 και 9 του άρθρου 47, είναι 
υποψήφιοι, τότε στη θέση τους ορίζονται, µε απόφαση του οικείου περιφερειακού διευθυντή 
εκπαίδευσης, εκπαιδευτικοί µε βαθµό Α΄ και σηµαντική εκπαιδευτική και διοικητική εµπειρία ή 
σχολικοί σύµβουλοι. 

Κατόπιν των παραπάνω και ύστερα από ερωτήµατα συναδέλφων  που κάνουν λόγο για την 
τοποθέτηση συναδέλφων που δεν πληρούν τα κριτήρια που ορίζει ο νόµος τόσο ως τακτικά, όσο 
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και ως αναπληρωµατικά µέλη, τόσο στα ΠΥΣΠΕ, όσο και στα συµβούλια επιλογής ∆/ντών 
Σχολικών µονάδων,  

σας παρακαλώ 
 

να µου γνωρίσετε τον κατάλογο των συναδέλφων που υπέβαλαν αίτηση (και τη διοικητική 
εµπειρία του καθενός) για το: 

1. ΠΥΣΠΕ  Λασιθίου και Συµβούλιο Επιλογής ∆/ντών Σχολικών µονάδων Λασιθίου, 

2. Συµβούλιο Επιλογής ∆/ντών Σχολικών µονάδων Ηρακλείου, 

ώστε να διαφανεί ότι εφαρµόστηκε η νοµιµότητα στη συγκρότηση των συγκεκριµένων 
Υπηρεσιακών Συµβουλίων και Συµβουλίων Επιλογής ∆ιευθυντών Σχολικών µονάδων». 

Την παραπάνω επιστολή κοινοποίησα τόσο στη ∆ΟΕ, όσο και στους Συλλόγους Εκπαιδευτικών 
Π. Ε. Κρήτης. 

Η απάντηση 
Πριν λίγες ηµέρες έλαβα απάντηση (ταχυδροµικώς και την οποία σας κοινοποιώ) από τον κ. 

Κλινάκη, στην οποία ούτε λίγο ούτε πολύ επισηµαίνει ότι δεν έχω νόµιµο δικαίωµα να ελέγξω τους 
πίνακες. 

 

ΣυνάδελφοιΣυνάδελφοιΣυνάδελφοιΣυνάδελφοι    
Όπως αναφέρω και στον πρόλογο του κειµένου µου για τη γυναίκα του Καίσαρα, που σ΄ 

αυτή την περίπτωση ούτε είναι, ούτε φαίνεται τίµια. Και επειδή οι ηµέρες που έρχονται είναι πολύ 
δύσκολες για την εκπαίδευση και ο ρόλος των Υπηρεσιακών Συµβουλίων σηµαντικός και 
ουσιώδης, σας ενηµερώνω ότι το θέµα δεν θα µείνει εκεί, αλλά θα το προχωρήσουµε περαιτέρω… 

 

ΣυνάδεΣυνάδεΣυνάδεΣυνάδελφοιλφοιλφοιλφοι    
Η εκπαίδευση διέπεται από νοµοθεσία, την οποία οφείλουµε να σεβόµαστε ΟΛΟΙ όσο ψηλά 

ή χαµηλά και να βρισκόµαστε στην ιεραρχία της εκπαίδευσης. 
 Επειδή στην προκειµένη περίπτωση η νοµοθεσία καταστρατηγήθηκε και επιλέχτηκαν ως 
µέλη υπηρεσιακών συµβουλίων συνάδελφοι που δεν είχαν ΚΑΘΟΛΟΥ διευθυντική εµπειρία, 
 Επειδή αποκλείστηκαν από µέλη των Υπηρεσιακών Συµβουλίων συνάδελφοι µε 
µεταπτυχιακούς τίτλους στη δηµόσια διοίκηση, δεύτερα πτυχία που σχετίζονται µε την δηµόσια 
διοίκηση, 
 Επειδή στα Υπηρεσιακά Συµβούλια χρησιµοποιήθηκαν κατά κόρο συνδικαλιστές της ΠΑΣΚ 
και της ∆ΑΚΕ που απέτυχαν να εκλεγούν αιρετοί στις εκλογές του περασµένου Νοεµβρίου, ενώ 
αποκλείστηκαν συνάδελφοι µε µεγάλη διοικητική εµπειρία και που δεν ανήκουν σε καµιά 
συνδικαλιστική παράταξη, 

Κ α τ α γ γ έ λ λ ω 
Τη διαδικασία σύστασης των Περιφερειακών Συµβουλίων και Συµβουλίων Επιλογής 

∆/ντών Σχολικών Μονάδων της Περιφέρεια Κρήτης. 
 Είναι ηλίου φαεινότερο πού αποσκοπούν αυτές οι ενέργειες. Αλλά θα πρέπει κάποιοι 
κάποτε να σταµατήσουν να παίζουν µε τους θεσµούς και µάλιστα σε τόσο δύσκολες για την 
εκπαίδευση εποχές. Η «παραταξιοκρατία» που σήµερα κυριαρχεί θα πρέπει να εκλείψει… 
Ζητούµε αξιοκρατία και διαφάνεια, µε συγκεκριµένα µετρήσιµα κριτήρια για τα µέλη που θα 
κληθούν να στελεχώσουν τα Υπηρεσιακά Συµβούλια. Άλλως δεν υπάρχει λόγος να κατατίθενται 
αιτήσεις από µεριάς συναδέλφων, αφού στο τέλος θα επιλεγούν οι αρεστοί και όχι οι άριστοι… 
 (ΥΓ ∆εν ζήτησα να πάρω µαζί µου κανένα προσωπικό στοιχείο και βέβαια ούτε και να το 
δηµοσιοποιήσω, κανενός συναδέλφου (για το λόγο αυτό δεν έδωσα στη δηµοσιότητα την επιστολή 
µου πριν λάβω την απάντηση του κ. Περιφερειακού). Ζήτησα να µου γνωρίσει  τα στοιχεία των 
επιλεγέντων, για να διαπιστώσουµε αν τηρήθηκε η νοµιµότητα. Για µένα η µη γνωστοποίηση 
σηµαίνει και µη τήρηση της νοµιµότητας και µόνο. Και κάτι τελευταίο: Ο αιρετός του κλάδου, δεν 
έχει µόνο δικαίωµα, αλλά και υποχρέωση να ασκεί έλεγχο!) 
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Θέµα 2ο) Σίτιση αναπληρωτών εκπαιδευτικών  
στη Λέσχη Αξιωµατικών Αεροπορίας στη Σητεία 

 Με επιστολή µου στον Περιφερειακό ∆ιευθυντή 
Εκπαίδευσης Κρήτης κ. Απόστολο Κλινάκη 
(εκπροσωπώντας την ΕΝΩΤΙΚΗ ΚΙΝΗΣΗ 
ΕΚΠΑΙ∆ΕΥΤΙΚΩΝ Π.Ε. – ΕΛΕΥΘΕΡΑ ΨΗΦΟ∆ΕΛΤΙΑ) 
και βέβαια ανταποκρινόµενος σε σχετικό αίτηµα των 
συναδέλφων αναπληρωτών που υπηρετούν στη 
συγκεκριµένη περιοχή, έθεσα θέµα σίτισης των 
αναπληρωτών εκπαιδευτικών στη Λέσχη Αξιωµατικών 
Αεροπορίας στη Σητεία. 
 Συγκεκριµένα αναφέρω: 
Στον αναλυτικό οδηγό του Ιδρύµατος Νεολαίας και δια 

βίου µάθησης που αφορά τη σίτιση αναπληρωτών εκπαιδευτικών για το σχολικό έτος 2012-2013, 
απουσιάζει παντελώς ο Νοµός Λασιθίου. 
 Στο συγκεκριµένο Νοµό υπάρχει και λειτουργεί Λέσχη Αξιωµατικών Αεροπορίας Σητείας, 
στην οποία όµως δεν επιτρέπεται η σίτιση των συναδέλφων µας αναπληρωτών που εργάζονται 
στην περιοχή. Η παραπάνω Λέσχη δεν περιλαµβάνεται στη σχετική λίστα του Ιδρύµατος. 
 Το ίδιο πρόβληµα υπήρξε και στη Σάµο και µετά από ενέργειες που έγιναν το πρόβληµα 
λύθηκε και εντάχθηκε στο πρόγραµµα η Λέσχη Αξιωµατικών ΥΠΕΘΑ Σάµου. 
Για το λόγο αυτό 

σας παρακαλώ 
 

να προβείτε στις ενέργειες που απαιτούνται, προκειµένου να ενταχθεί η Λέσχη Αξιωµατικών 
Αεροπορίας Σητείας στο σχετικό κατάλογο και να επιτραπεί στους συναδέλφους µας αναπληρωτές 
να σιτίζονται στην παραπάνω Λέσχη». 

 Σε προσωπική επαφή που είχα µε τον κ. Κλινάκη, µου υποσχέθηκε ότι θα προωθήσει το 
αίτηµα και σύντοµα θα δοθεί  λύση… 

 
Θέµα 3ο) Πρώτη συνεδρίαση του ΑΠΥΣΠΕ Κρήτης 

µε θέµατα ρουτίνας στην ηµερήσια διάταξη 
Με τρία θέµατα ρουτίνας στην ηµερήσια διάταξη του συνεδρίασε την Πέµπτη 28 του 

Φλεβάρη το ΑΠΥΣΠΕ Κρήτης στο Ηράκλειο.  
Χορηγήσαµε άδεια άνευ αποδοχών σε συναδέλφους εκπαιδευτικούς που την είχαν ζητήσει, 

γνωµοδοτήσαµε θετικά για τη διακοπή άδειας άνευ αποδοχών σε συνάδελφο µετά από αίτηµά του 
και τέλος χορηγήσαµε δεύτερη ειδικότητα σε συνάδελφο ΠΕ 70 µετά από αίτηµά του. 
 
Σας στέλνω:  

1) Την αλληλογραφία µου µε τον Περιφερειακό ∆/ντή Εκπαίδευσης. 
2) Τη νέα εγκύκλιο του Υπουργείου Παιδείας (11/3/2013) για τις «Παραιτήσεις 

Εκπαιδευτικών µέσω ΚΥΣΠΕ/ΚΥΣ∆Ε για σοβαρούς λόγους υγείας και 
οικογενειακούς λόγους» 

Με συναδελφικούς χαιρετισµούς            Με συναδελφικούς χαιρετισµούς            Με συναδελφικούς χαιρετισµούς            Με συναδελφικούς χαιρετισµούς             
Ζαχαρίας ΚαψαλάκηςΖαχαρίας ΚαψαλάκηςΖαχαρίας ΚαψαλάκηςΖαχαρίας Καψαλάκης    

Αιρετός ΑΠΥΣΠΕ ΚρήτηςΑιρετός ΑΠΥΣΠΕ ΚρήτηςΑιρετός ΑΠΥΣΠΕ ΚρήτηςΑιρετός ΑΠΥΣΠΕ Κρήτης    
Όσοι συνάδελφοι επιθυµούν να λαµβάνουν την ενηµέρωση που στέλνω στα σχολεία στο προσωπικό 
τους ηλεκτρονικό ταχυδροµείο (και τους καλοκαιρινούς µήνες), µπορούν να µου το στείλουν µήνυµα 
στο:  zkapsala@otenet.gr – Επίσης έχω σελίδα στο Facebook (το όνοµά µου µε ελληνικούς χαρακτήρες 
ΖΑΧΑΡΙΑΣ ΚΑΨΑΛΑΚΗΣ, αλλά µόνο για εγγραφές, καθώς έχει γεµίσει) για άµεση καθηµερινή 
ενηµέρωση και ανταλλαγή απόψεων. Όποια σχολεία ή συνάδελφοι, δεν επιθυµούν να λαµβάνουν πλέον 
ενηµερωτικά µου, να µε ενηµερώσουν… 
 


